
Звiт депутата Кегичiвськоi селищноi ради VIII скликашня
вiд партiI <<Блок Свiтличноi <<Разом>>

Чернiкова Валентина Федоровича за 202l - 2022 роки

Керуючись Констиryцiею Украiни та у вiдповiдностi до cTaTTi 1б Закону
УкраiЪи <Про статус депутата мiсцевих рад) iнформую про свою депутатську
дiяльнiсть протягом202| - 2022 poKiB.

Рiшенням V cecii селищноi ради VIII скликання мене було обрано головою
постiйноi KoMicii з ryманiтарних питань, фiзичноi культури та спорту,
молодiжноТ полiтики, охорони здоровОя та соцiагlьного захисту населення.
Члени KoMicii приймають активну rIасть у роботi сесiй та комiсiй.

Основним обов'язком своеi дiяльностi, як депутата, вважаю участь
у пленарних засiданнях селищноi ради та роботу у постiйнiй KoMiciT. За 2021, -
2022 роки брав участь в обговореннi тих чи iнших питань на Bcix
40 пленарних засiданнях сесiй та37 засiданнях постiйноi KoMicii.

Попередньо ретельно вивчав Bci питання, якi виносились на розгляд сесiй
та комiсiй.

При прийняттi рiшень вiдстоював думку i бажання cBoix виборчiв i
керувався стратегiчними напрямками дiялъностi партii <Блок Свiтличноi
<<Разом>>, чпеном якоi я е.

Як депутат селищноi роди, постiйно спiлкуюся з виборцями нашоТ

цромади, незалежно вiд мiсця мого знаходження.
Налагоджено тiсний контакт зi старостами ycix округiв.
Як радник народного депутата Свiтличноi Ю.О., до початку вiйни постiйно

надавав допомоry мешканцям громади в оформленнi документiв на матерiальну

допомоry при лiкуваннi.
Приймаю активну участь в роботi KoMicii з питань захисту прав дитини,

членом якоi я с як голова постiйноi KoMicii. У 2021' роцi проведено
|2 засiдань, на яких розглянуто 70 рiзноманiтних питань. У 2022 роцi
проведено 17 засiдань, на яких розглянуто 47 рiзноманiтних питань.

Очолюючи селищrту федерацiю з футболу, сприяв проведенню першостi
селища з футболу та розiграшу кубкiв.

Приймшо rIасть також в проведеннi змагань з волейболу та настiпьного
TeHicy.

За звiтний перiод виконав передвиборчу обiцянку це замiна
внутрiшньодомового водопроводу по вулицi Калиновао 24 зi - сталевих на
пластиковi труби. Надавав посильну допомоry у розвезеннi ryMaHiTapHoi
допомоги старостатам.

Шановнi мешканцi Кегичiвськоi громади, 2021r - 2022 роки ст€lли пробними
для селищноi роди, адже в умовах утворення новоi системи вiдносин мiж
владою та |ромадою, та в умовах военного стану, пост€Lпо багато проблем. Але,
незважаючи на Bci труднощi, цей перiод завершено на позитивi, прийнято
бюджет, затверджена програма соцiально_економiчного розвитку i т.д.

На мое переконання, нашi кроки будуть впевненiшими, якщо ми Bci разом
прийдемо до розумiння <Громада - це ми, це кожний з нас) i що YKpaiHa понад

усе.


